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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr 11/2019 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w dniu 14 c zerwca 2019 r.   
 

Obrady rozpoczęto 14 czerwca 2019 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:30 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył 11 sesję Rady Miejskiej o godzinie 9:35, 
stwierdził kworum. 
 
Następnie przystąpiono do ustalania porządku obrad. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o uzupełnienie porządku obrad o nw. 
projekty uchwał:  
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1. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 5 000 zł). 
2. w sprawie zaciągnięcia z FOŚiGW w Warszawie pożyczki długoterminowej 
3. w sprawie ustalenia trybu postępowania o udzielenie dotacji ze środków budżetu 
Gminy Piaseczno dla rodzinnych ogrodów działkowych ROD 
4. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 20 000 zł). 
5. w sprawie zmiany uchwały w spr. nadania Statutu SZPZLO w Piasecznie 
 
ustalanie porządku: 

1) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia 
wydatków o kwotę 5 000 zł) 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia 
wydatków o kwotę 5 000 zł). 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku w pkt 8.12/ 
 
2) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia z FOŚiGW 
w Warszawie pożyczki długoterminowej 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia z FOŚiGW w 
Warszawie pożyczki długoterminowej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku w pkt 8.13/ 
 
3) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu 
postępowania o udzielenie dotacji ze środków budżetu Gminy Piaseczno dla 
rodzinnych ogrodów działkowych _ROD_ 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu 
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postępowania o udzielenie dotacji ze środków budżetu Gminy Piaseczno dla 
rodzinnych ogrodów działkowych _ROD_.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku w pkt 8.14/ 
 
4) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. przesunięcia 
wydatków w wysokości 20 000zł). 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. przesunięcia 
wydatków w wysokości 20 000 zł).   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku w pkt 8.15/ 
 
5) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w spr. 
nadania Statutu SZPZLO w Piasecznie 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w spr. 
nadania Statutu SZPZLO w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku w pkt 8.4/ 
Brak innych uwag, porządek obrad ustalono. 

2. Przyjęcie protokołu z IX i X sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
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1) Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
Głosowano w sprawie: Przyjęcia protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18)  
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (4) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Protokół został przyjęty 
2) Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
Głosowano w sprawie: Przyjęcia protokołu z X sesji Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Adam Marciniak, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (4) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Protokół został przyjęty 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował: 

- o rozstrzygnięciu przetargu na „Utrzymanie porządku i czystości na terenie Miasta i 
Gminy Piaseczno”; obecnie trwają wspólne działania gmin na Mazowszu w celu 
ustabilizowania cen na rynku, oczekuje się zmian systemowych; odbywają się 
cykliczne spotkania władz samorządowych z Wojewodą i władzami m.st. Warszawy, 
Stowarzyszenia Metropolia oraz Związku Miast Polskich; wysyłane są propozycje 
zmian i petycje z ościennych gmin; na ostatnim kierownictwie omawiano sprawę 
dostosowania systemu do obsługi nowych zasad odbioru odpadów oraz 
uruchomienia funkcji wskazującej osoby niewywiązujące się z obowiązku wnoszenia 
opłat wg nowych stawek. 

- na bieżąco rozstrzygane są przetargi na roboty remontowe i inwestycyjne; 
Burmistrz proponował lekturę protokołów z kierownictwa, które odzwierciedlają 
bieżącą pracę kierownictwa. 

- Kierownictwo na bieżąco uczestniczy w spotkaniach z mieszkańcami oraz licznych 
spotkaniach okolicznościowych. 
 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej 
sesji. 
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Piotr Obłoza, przedstawił SPRAWOZDANIE  Z DZIAŁAŃ PRZEWODNICZĄCEGO 
RADY MIEJSKIEJ za okres między sesjami od 16.05.2019 r. - 14.06.2019 r. 

1. 25.05.2019 
• Turniej kickboxingu – Piaseczno Open w GOSiR Piaseczno 
• Piaseczyńska Piątka na Stadionie Miejskim 

2. 29.05.2019 
• Spotkanie dot. analizy zagrożeń na obszarach wodnych w Gminie 
• Zakończenie roku akademickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku oraz 

wręczenie odznak chórowi „Lira” i dyrygentowi 
3. 30.05.2019 

Sesja Nadzwyczajna  
4. 31.05.2019 

XIII Gminna Olimpiada Młodzieży Szkolnej Szkół Podstawowych Gminy 
Piaseczno w wieloboju lekkoatletycznym 
II Memoriał Sławomira Rosłona w lekkiej atletyce 

5. 01-02.06.2019 
Kinder +Sport turniej siatkówki w Józefosławiu 

6. udział we wtorkowych  kierownictwach Gminy p. Magdalena Woźniak 
7. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
8. sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
9. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
10. współpraca z Biurem Rady Miejskiej. 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw Sołectw. 
- brak wniosków 
 
6. Raport o stanie gminy: 

1) przedstawienie „Raportu o stanie gminy”; Radni otrzymali raport w formie 
elektronicznej i papierowej. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz przedstawił prezentację, podczas której poinformował 
min.: jak wyglądała praca nad „Raportem o Stanie Gminy”, czym jest ten dokument i 
jak można z niego korzystać. Przygotowanie Raportu o stanie gminy, który jest 
podstawą do udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania jest nowym obowiązkiem 
wynikającym ze znowelizowanej ustawy o samorządzie gminnym. Burmistrz co roku 
do dnia 31 maja przedstawia radzie raport o stanie gminy. Dokument zawiera 
wszystkie najważniejsze aspekty z zakresu działania gminy, a także wiele liczb, 
statystyk i przykładów. Dane pozwalają lepiej zrozumieć funkcjonowanie samorządu i 
pokazuje pozytywny i optymistyczny obraz gminy oraz zadania realizowane na 
poziomie gminy. Raport to opracowanie oparte na danych, cyfrach, statystykach czy 
opisach działań. Burmistrz zachęcał, aby wykorzystać tę wiedzę w przyszłości, 
porównując do siebie raporty w kolejnych latach, porównując gminę do innych 
podobnych miast oraz w połączeniu z lekturą Strategii Rozwoju Gminy dokonywać 
analiz tego co chcemy osiągnąć, aby łatwiej i skuteczniej było nam zarządzać gminą 
oraz realizować cele.  Burmistrz stwierdził, że raport nie będzie dziełem do tzw. 
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„szuflady” a narzędziem do dalszej pracy. Dokument składa się z 28 rozdziałów oraz 
14 załączników. W pierwszej części przedstawiono charakterystykę gminy 
Piaseczno. W drugiej części przedstawiano strukturę organizacyjną urzędu, finanse 
gminy oraz realizowane programy i strategie. W trzeciej, najbardziej obszernej części 
przedstawiono realizację polityki i zadań w najważniejszych obszarach, jak np. 
edukacja, ochrona środowiska, realizowane inwestycje, bezpieczeństwo, sport i 
kultura. Burmistrz pokrótce omówił poszczególne działy. 
 
2) debata dotycząca „Raportu o stanie gminy”; 
 
- brak chętnych do zabrania głosu 
 
3) uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno wotum 
zaufania. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Piotr Obłoza z upoważnienia Artura Maickiego przedstawił 
pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji   
Głosowano w sprawie:  
uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno wotum 
zaufania.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania została podjęta 
jednogłośnie.  

Daniel Putkiewicz podziękował za ten wynik głosowania. Powiedział, że 
podziękowania i gratulacje należą się przede wszystkim Burmistrzowi Zdzisławowi 
Lisowi, który zarządzał naszą gminą w okresie, którego dotyczy zarówno raport o 
stanie gminy jak i absolutorium. Dziękuję Panie Starosto – zwrócił się Burmistrz 
Daniel Putkiewicz do obecnego na sali Wicestarosty Powiatu Piaseczyńskiego 
Zdzisława Lisa,. 
 
7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Piaseczno za rok 2018: 
 
1) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do informacji o wykonaniu 
budżetu; 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę nr Wa.120.2019 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej z dnia 4.04.2019r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Piaseczno za 
2018 rok. 
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2) przedstawienie opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania z wykonania 
budżetu; 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wojciech Ołdakowski przedstawił opinie i 
wniosek Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania z wykonania budżetu; 
 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat opinii i wniosku 
Komisji Rewizyjnej; 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę nr Wa.191.2019 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej z dnia 21.05.2019r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie  udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno za 2018 rok. 
 
4) dyskusja; 
 
- brak chętnych do zabrania głosu 
 
5) odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za rok 2018; 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady przedstawił  pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano:  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2018;.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Wojciech Ołdakowski, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6) odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie absolutorium dla Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji. 
Pozytywną opinię Komisji Oświaty przedstawiła Przewodnicząca Beata Walczak. 
Głosowano : w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
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NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8. Bieżące uchwały:  
 
1) sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Centrum Kultury w Piasecznie 
za 2018 rok 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący Rady.  
Pozytywną opinię Komisji Kultury i Promocji  przedstawiła Przewodnicząca Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut. 
Głosowano : w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Centrum Kultury w 
Piasecznie za 2018 rok.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i 
Gminy w Piasecznie za rok 2018 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący Rady 
Głosowano:  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki 
Publicznej Miasta i Gminy w Piasecznie za rok 2018.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu 
Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za rok 2018 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Piotr Obłoza przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i 
Inwestycji. 
Pozytywną opinię Komisji Zdrowia  przedstawiła Przewodnicząca Dorota Kłos. 
Głosowano:  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Zespołu Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za rok 2018.  
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Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

4) w sprawie zmiany uchwały w spr. nadania Statutu SZPZLO w Piasecznie 
Naczelnik Wydziału SS Mirosława Goch odczytała projekt uchwały.  
Pozytywną opinię Komisji Zdrowia  przedstawiła Przewodnicząca Dorota Kłos. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu SZPZLO w 
Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

5) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 1 189 325 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący Rady.  
Pozytywną opinię Komisji Oświaty  przedstawiła Przewodnicząca Beata Walczak.  
Pozytywną opinię Komisji Sportu przedstawiła Przewodnicząca Ewelina Wójcik. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 1 189 325 
zł).   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 35 732 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały.  
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Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący Rady. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 35 732 zł).   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne:  ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 320 000 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały.  
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący Rady.  
Pozytywną opinię Komisji Oświaty  przedstawiła Przewodnicząca Beata Walczak.  
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 320 000 zł).   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 238 574 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący Rady.  
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 238 574 zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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9) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 140 000 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący Rady. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 140 000 zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19)  
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Beata Walczak 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 15 190 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący Rady.  
Pozytywną opinię Komisji Sportu przedstawiła Przewodnicząca Ewelina Wójcik. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 15 190 zł).   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r – Rachunek dochodów SJB. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały.  
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący Rady.  
Pozytywną opinię Komisji Oświaty przedstawiła Przewodnicząca Beata Walczak. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r – Rachunek dochodów SJB.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
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Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
12) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 5 000 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący Rady.  
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 5 000 zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13) w sprawie zaciągnięcia z FOŚiGW w Warszawie pożyczki długoterminowej 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący Rady.  
Pozytywną opinię Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  przedstawił Przewodniczący 
Adam Marciniak.  
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zaciągnięcia z FOŚiGW w Warszawie pożyczki długoterminowej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie w sprawie zaciągnięcia z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie pożyczki 
długoterminowej 
 
14) w sprawie ustalenia trybu postępowania o udzielenie dotacji ze środków budżetu 
Gminy Piaseczno dla rodzinnych ogrodów działkowych ROD  
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska  Jolanta Łączyńska odczytała projekt 
uchwały. 
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący Rady 
Piotr Obłoza.  
Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego  przedstawiła 
Przewodnicząca Ewa Urbańska.  
Głosowano:  w sprawie ustalenia trybu postępowania o udzielenie dotacji ze środków 
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budżetu Gminy Piaseczno dla rodzinnych ogrodów działkowych  ROD.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 20 000 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Piotr Obłoza przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 20 000 zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Renata Mirosław 
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
16) w sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2019-2029 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Skarbnik poinformowała, 
że uchwała zawiera autopoprawki wynikające z podjętych uchwał na sesji oraz 
autopoprawkę w sprawie budowy ulicy Dworcowej. W przedsięwzięciu  pn. „projekt 
ulicy Dworcowej od ul. Sienkiewicza do ul. Jana Pawła II w Piasecznie wraz z 
mostem nad Kanałem Piaseczyńskim oraz parkingiem w rejonie dworca + budowa” w 
związku z wynikami procedury przetargowej zwiększa się środki finansowe o kwotę 
400 000,- zł. w roku 2020. 
Piotr Obłoza przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Piaseczno na lata 2019-2029.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 



Protokół z obrad XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 14 czerwca 2019 

14/17 
 

Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
17) w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości 
oznaczonej nr 14/6 położonej w obr. 39 m. Piaseczno przy ul. Wojska Polskiego. 
Naczelnik GGG Iwona Zielińska – Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywną opinię Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił Przewodniczący 
Adam Marciniak do pkt. 8.17 - 8.18. 
Głosowano:  w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
nieruchomości oznaczonej nr 14/6 położonej w obr. 39 m. Piaseczno przy ul. Wojska 
Polskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Łukasz Kamiński, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (3)Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak. 
Uchwała została podjęta. 
 
18) w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 7/1 położonej w obr. 41 m. Piaseczno przy ul. 
Kościuszki 15. 
Naczelnik GGG Iwona Zielińska – Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywną opinię Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił Adam Marciniak. 
Radna Renata Mirosław pytała, dlaczego gmina podjęła decyzję o sprzedaży 
nieruchomości w tak atrakcyjnym miejscu. Radna proponowała uruchomienie w tym 
domu jadłodajni lub wyremontowanie budynku z przeznaczeniem na lokale 
komunalne. 
Burmistrz poinformował, że za uzyskane ze sprzedaży środki finansowe gmina 
będzie mogła zrealizować większy zakres zadań, które zaproponowała Radna ale 
niekoniecznie w samym centrum miasta. Działka znajduje się w atrakcyjnym miejscu, 
zgodnie z mpzp oczekuje się, że powstanie kamienica z lokalami mieszkalnymi i 
usługowymi na parterze. Są inwestorzy zainteresowani jej zakupem. Obecnie są tam 
lokale komunalne ale koszty wybudowania nowego budynku wielorodzinnego są 
nieefektywne. Tereny pod zabudowę lokali komunalnych gmina chce pozyskać od 
Skarbu Państwa. 
Głosowano:  w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
zabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 7/1 położonej w obr. 41 m. 
Piaseczno przy ul. Kościuszki 15.   
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: ZA (15) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
19) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania dla terenu w 
obrębie ewidencyjnym PGR Runów 0034 oraz części terenu w obrębie ewidencyjnym 
Runów 0033 – Etap I 
Naczelnik Wydziału UiA Anna Pakulińska – Attia zreferowała projekt uchwały.  
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcia uwag przez 
Burmistrza i projekt uchwały. 
Radny Wojciech Ołdakowski pytał, czy projekt uchwały przedstawiony pod 
głosowanie jest tej samej treści co projekt na poprzedniej sesji. 
Naczelnik Wydziału UiA Anna Pakulińska – Attia, potwierdziła zgodność treści 
projektu z przedstawionym na przedostatniej sesji. 
Głosowano:  w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych 
uwag do planu wg załącznika nr 2.  
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Michał Mierzwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Renata Mirosław, 
Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Rada Miejska przyjęła rozstrzygnięcia uwag przez Burmistrza 
 
Głosowano:  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania dla 
terenu w obrębie ewidencyjnym PGR Runów 0034 oraz części terenu w obrębie 
ewidencyjnym Runów 0033 – Etap I.  
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 



Protokół z obrad XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 14 czerwca 2019 

16/17 
 

NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
20) w sprawie nadania nazwy PORANNA ulicy położonej we wsi Józefosław w 
gminie Piaseczno 
Naczelnik Wydziału UiA Anna Pakulińska – Attia zreferowała projekt uchwały 
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.  
Adam Marciniak przedstawi pozytywną opinia Komisji Bezpieczeństwa i Prawa. 
Głosowano : w sprawie nadania nazwy PORANNA ulicy położonej we wsi 
Józefosław w gminie Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (3)  Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
21) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości położonej 
w Piasecznie przy ul. Kościuszki 5 oznaczonej jako działka o nr Ew. 58/2obręb20 
stanowiącej własność Gminy Piaseczno. 
Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały, zgłosił  autopoprawkę, 
umowa dotyczy firmy T-Mobile nie jak w projekcie omyłkowo wpisano PTC 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości 
położonej w Piasecznie przy ul. Kościuszki 5 oznaczonej jako działka o nr Ew. 58/2 
obręb 20 stanowiącej własność Gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Beata Walczak 
NIEOBECNI (3)Artur Maicki, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
9. Wolne wnioski. 
 
Mieszkanka wsi Henryków Urocze Pani M. R. w imieniu inwestorów na działkach 
we wsi Henryków Urocze prosiła o: 
- przedstawienie harmonogramu prac nad projektem uchwały miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla tego obszaru; 
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- przygotowanie w projekcie uchwały zapisów umożliwiających budowę domu 
z szambem . 

Z-ca Burmistrza Robert Widz poinformował, że decyzje wydawane są przez 
Starostwo Powiatowe, zgodnie ze zmianą interpretacji przepisów prawa od 1.01.2019 
r. Inwestorzy zakupując nieruchomość nie sprawdzają jakie są warunki umożliwiające 
budowę. Brak drogi dojazdowej i brak infrastruktury na zakupionych działkach, 
skutkuje brakiem możliwości uzyskania zgody na inwestycje. Przystąpienie do 
zmiany planu umożliwi składanie uwag a po ich rozpatrzeniu i uwzględnieniu zmianę 
zapisów. Zgoda na budowę tymczasowych szamb do czasu podłączenia do 
kanalizacji nie jest ekologicznym rozwiązaniem. Koszty wykupów i budowy dróg 
obciążają gminę, która w terenach już zurbanizowanych nie maja wystarczających 
środków na ich utwardzenie.   
  
Przewodniczący Rady zaprosił mieszkankę do uczestnictwa w posiedzeniu komisji 
ochrony środowiska i ładu przestrzennego.  
 
10. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 11 
sesję Rady Miejskiej w Piasecznie, o godz. 11:30 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Grażyna Wierzchowska 

 17/17 
 


